

## All Purpose Foam Cleaner 500ml

C-3000



EAN: 9003308030008

HIGHLY EFFICIENT AND PRODUCTIVE – foam „lifts“ the dirt from the surface – optimal and gentle grease removal. For solid glass, metal and plastic surfaces.

- OFFICE:** Removes grime from monitors, glass surfaces, computer housings, telephone systems, headphones and printers.
- ENGINEERING:** Fittings, tools, varnished surfaces, (even weather-worn plastic can be refurbished), streak-free shine for chrome parts.
- CARS:** Easily cleans all glass, chrome and plastic parts. Completely removes insects, grease stains and grime from the car body and the windows.
- SERVICE:** Highly efficient and at the same time gentle universal cleaner. Easy to use for all hard surfaces – therefore ideal for maintenance and service.
- HOUSEHOLD:** Easy removal of grime from mirrors, windows and frames, TV and Hi-Fi units, telephones and mobile phones.
- SPORT:** Conserves and spotlessly cleans bicycles, motorbike parts, skis and ski boots, boats, surfboards, sailing and diving equipment.

### Technical Details:

Description	Content	Size in cm	Weight	Privates Logo	Datasheet:
C-3000 Universal Foam	500 ml	ø 6,5 x 24	590 gr		yes: <a href="http://www.green-clean.at">www.green-clean.at</a>
<b>Packaging</b>				<b>Shipping</b>	<b>Storage</b>
Carton	12 pc	27,0 x 25,0 x 20,5	7,30 kg	ADR: UN 1950 K1.2.1 Zif.5F) begr.Menge	Please see safety data sheet
Master Carton	36 pc	63,0 x 26,0 x 28,0	22,59 kg	<b>Tariff Number</b>	<b>Chem Reg.</b>
Pallet / Rows	15 x 12 = 180 pc		110 kg	35249099	Please see safety data sheet
Max. 5 Rows	75 x 12 = 900 pc		550 kg		

## All Purpose Foam Cleaner 500ml

C-3000



EAN: 9003308030008

**BESONDERS WIRKSAM UND ERGIEBIG** – der Schaum hat die Eigenschaft, den Schmutz „anzuheben“ – entfettet optimal und ist gleichzeitig schonend.

- BÜRO:** Entfernt Schmutzfilme von Bildschirmen, EDV-Gehäusen, Telefonanlagen, Kopfhörer und Drucker....
- TECHNIK:** Armaturen, Werkzeuge, lackierte Oberflächen (selbst verwitterter Kunststoffe werden wieder aufgefrischt!) Chromteile glänzen streifenfrei...
- AUTO:** Reinigt mühelos alle Glas- Chrom- und Kunststoffteile, beseitigt gründlich Insekten, Schmierflecken und Schmutzfilm von Karosserie und Scheiben.
- SERVICE:** Hochwirksamer und gleichzeitig schonender Universalreiniger. Einfache Handhabung für alle Hartflächen, daher ideal für Instandhaltung und Service.
- HAUSHALT:** Schmutzfilme von Spiegeln, Fenstern, Rahmen, TV – Geräten und Tonanlagen, Telefon und Handy lassen sich leicht entfernen
- SPORT:** Pflegt und reinigt rückstandsfrei Fahrräder, Motorradverkleidungen, Ski- und Skischuhe, Boote, Surfbretter, Segel- und Tauchausrüstungen etc....

### Technische Beschreibung:

Beschreibung	Inhalt	Maße in cm	Gewicht	Privates Logo	Datenblatt:
C-3000 Sprühschaum	500 ml	ø 6,5 x 24	590 gr		ja/abrufen: <a href="http://www.green-clean.at">www.green-clean.at</a>
<b>Verpackung</b>				<b>Versand</b>	<b>Lagerung</b>
Karton	12 Stk.	27,0 x 25,0 x 20,5	7,30 kg	ADR: UN 1950 Kl.2.1 Zif.5F) begr.Menge	AerosolVo
Masterkarton	36 Stk.	63,0 x 26,0 x 28,0	22,59 kg	<b>ZollPosnr</b>	<b>ChemVo</b>
Palette / Reihe	15 x 12 = 180 Stk.		110 kg	35249099	hochentzündl.
Max. 5 Reihen	75 x 12 = 900 Stk.		550 kg		

## All Purpose Foam Cleaner 500ml

---